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Anteckningar 

NÄRVARANDE 

Sofia Grebner, vice ordförande, Mölndal 
Anders Hedman, Ale 
Stefan Hagebring, Alingsås 
Hans Frimanson, Härryda 
Sofia Schubert, Kungälv 
Monika Nilsson, Lerum 
Yvonne Jansson-Sandberg, Lilla Edet 
Lena Almqvist, Partille 
Sandra Tedenby, Stenungsund 
Anna-Maria Olausson, Tjörn 
Brita Malmcrona, Öckerö 
Marie Egerstad, Göteborgsregionen 
Linda Andersson, Göteborgsregionen 
Fredric Alvstrand, Göteborgsregionen 
Anne-Li Drath, Göteborgsregionen 
Ulrika Krabbe, Göteborgsregionen 
Lars Jerkeman, Göteborgsregionen 
 
Deltog ej 
Andreas Lökholm, ordförande 
Jamileh Mobaser, Göteborg 
Frida Svärd, Kungsbacka 
Kristin Spolander, Stenungsund 

1. Utbudsplanering, beslut/information 
• Augustistart 2024, formellt beslut 

Beslut av utbud för augustistart 2024 har tagits via e-post. Alla kommuner 
har ställt sig bakom. Ytterligare justeringar har gjorts  
efter e-postbeslutet. Följande justeringar har lagts till i formellt beslut: 
- Solcellsmontör i Mölndal, flyttats från april till augustistart.  
- Låstekniker i Härryda, startar inte 
- Florist i Lerum, tillkommer i augustistart 

 
Vuxenutbildningsnätverket enades om  
 

att godkänna förslag till utbud enligt tidigare utsänd fil samt 
information ovan. 

 
Bilder bifogas 
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• Slutavstämning januaristart 

Omgång 2401 erbjöd 77 utbildningar, av dessa var det 6 utbildningar som 
inte startade.  
5 957 ansökningar kom in till totalt 1 058 platser. 990 studerande påbörjade 
en utbildning.  
60 av utbildningarna lades ut på efteranmälan 
 
I statistik över ansökningar i förhållande till söktryck ser man att några 
utbildningar bryter trenden med högt söktryck per plats.  
 
Behöriga sökande ligger fortsatt lågt och är något man behöver titta vidare 
på. I förarutbildningar ser man att många är obehöriga pga att man inte 
laddat upp körkort eller tillstånd.  

 
Man behöver även titta vidare på de som tackat ja till en plats, men ändå 
hoppar av. Kan man se anledningar t.ex kan det ha att göra med den 
sökandes förväntningar på utbildningen? 
 
Yrkeshögskolans statistik ser i stort sett ut på samma sätt. Här är det dock 
färre platser vilket gör det lättare att följa  
men även tuffare för de sökande.  
 
Nätverket diskuterade behovet av utökad statistik. Förslag var bland annat: 
- 1:a- och 2:a-handsval – jämförelser 
- Fyllnadsgrad, även här 1, 2 och 3:e-handsval 
- Obehöriga 
- 1:a- och 2:a-handsavbrott 
- Jämförelse 01-start med 01-start 

 
Ur diskussion: 
- Är det skillnad om det är första- eller andrahandsval 
- Kan man stryka ansökningar om man tackar nej till en plats som är 

lägre rangordnad? I tidigare svarskravsarbete var det hårdare när det 
gällde svar på just den utbildning man kom in på, oavsett 
ansökningsordning, men med det lägre söktrycket skulle det bli 
kontraproduktivt att göra så.  

- Blir det lättare om man jämför år från år.  
- Avbrottsorsak framgår inte i GR-Alvis, kommunerna har olika 

avbrottsorsaker och detta går därför inte att jämföra.  
 
Bilder bifogas 
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• Årstidplan 
Presenterade Tidplanegruppens förslag till årstidplan för 2025. 

 
Vuxenutbildningsnätverket enades om  

 
att godkänna ansökningsperioder och kursstarter för januari-, april augusti- och 

oktoberstart 2025  
enligt förslag från Tidplanegruppen, samt, 
 
att ansökningsperioder och kursstarter bygger på nuvarande gemensamma 

hantering av ansökan och antagning till 
regiongemensamma yrkesutbildningar med möjlighet till fyra starter på ett år. 

Utifall den gemensamma  
hanteringen av ansökan och antagning förändras på grund av nya förutsättningar 

ska grunden till beslutet 
revideras och beslutas på nytt.   

2. Ekonomi, beslut/information 
 
• IKE-ersättning 2025 

Ekonomigruppen har inte kunnat ta fram något förslag då det fortsatt saknas 
priser.  
Frågan kommer upp på aprilmötet och för beslut på majmötet. 
 
Ur diskussion: 
- Går det att förenkla hanteringen av IKE-ersättningen.  
 

• Statsbidrag 
- Extra tilldelning 2024 
Det extra statsbidrag på 52,9 miljoner kronor som sökts har godkänts fullt ut. 
Det innebär att  
statsbidraget för 2024 landar på närmare 304 miljoner kronor.  
 
För att undvika risken för minskad tilldelning under 2025, gäller det att 
nyttja mesta möjliga av dessa medel.  
2025 kommer att bli ett ”annorlunda” år på flera sätt. I det ingår även 
hanteringen av statsbidrag.  
De regionala planeringsunderlagen kan bli en viktigare del i arbetet med 
statsbidragsansökan. Från och med 2025 lämnas inga  
svar på statsbidragsansökan förrän efter sommaren, vilket innebär en stor 
osäkerhet vad gäller starter under våren. 
 
Arbetsgruppen som idag arbetar med samverkansavtalet har även frågan 
kring förändring av statsbidragshantering uppe på agendan.  

 
- Statsbidrag för företagsetableringar 
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Det här statsbidraget behöver man inte söka gemensamt och det hanteras 
även på annat sätt än övriga gemensamma statsbidrag.  
I dagsläget finns det intresse från några av regionens kommuner. Frågan 
behöver diskuteras vidare, men sista ansökningsdag  
ligger innan kommande nätverksmöte.  
 
Arbetsutskottet får uppdraget att titta vidare på frågan.  
 
Bilder bifogas 

3. Beslut 
• Ny ledamot i Vuxenutbildningsnätverket 

 
Vuxenutbildningsnätverket enades om  
 

att Kristin Spolander går in som ledamot för Stenungsund 
fr o m februari 2023.  

4. Information/diskussion 
  
• Nyckeltalsrapporter 

Presenterades den nyckeltalsrapport som två gånger om året tas fram kring 
de regiongemensamma yrkesutbildningarna.  
Rapporten innehåller avslutade utbildningar som påbörjats  
2017 - 2022. Totalt 795 utbildningar ligger till grund för årets rapport.  
 
Rapport bifogas 
 

• Rapport kring elevuppföljning 2023 
En årlig information utifrån de effektstudier som sammanställs med hjälp av 
Origo Group. Denna information ligger ofta till grund för 
verksamhetsberättelser och efterfrågas av kommunerna. Rapporten har 
skickats ut till kommunerna både i sin helhet och per kommun med aktuella 
siffror.  
 
En stående viktig fråga är hur den huvudsakliga sysselsättningen ser ut efter 
avslutad utbildning.  
 
Saker på gång i framtida rapporter: 
- Långtidsenkät, preliminärt efter 3 år, Skolverket gör sammanställningar 

efter 1-2 år. 
- Avbrottsenkät 
- Visualiseringsverktyg – vilket ger en digital rapport att ta del av tidigare. 

En hjälp när kommunerna tittar på sina årshjul. 
 

Bilder bifogas 
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• Gemensamt IT-system, fortsatt information 

Arbetsutskottet har kommit fram till att det finns behov av en utökad 
diskussion kring en fortsatt hantering både vad gäller Alvis och Edlevo.  
 
På föregående möte fick kommunerna i uppdrag att begära in den offert som 
avser en förstudie från GotIt. De flesta kommuner har tagit 
del av offerten och prisbilden ser i stort sett likadan ut, bortsett några få 
undantag. Några kommuner har återkopplat till GotIt med frågor om 
möjlighet att själva hantera delar av uppdraget och med det också inväntar 
nya uppgifter.  
 
Utifrån detta uppdrag diskuterade nätverket vidare.  
 
Ur diskussion 
- Detta kommer att påverka tidplanen.  
- Tieto tittar på detta för att få fram en tidplan utifrån de nya 

förutsättningarna 
- Blir problematiskt om någon kommun stänger ner Alvis, när övriga 

kommuner ligger kvar där 
- Tanken är nog att Alvis får ligga kvar ”bredvid” för att säkerställa att 

allt fungerar som det ska. Alvis kan inte stänga ner förrän avtalen går 
ut 

- Hur går det med de regionala utvecklingsfrågorna som Edlevo ska titta 
över 

- Det är en kostnadsfråga, man beräknar en kostnad/tid på 800 + 800 
timmar för regionen, så det är ni som får ta ställning till om de kan gå 
vidare med detta. Finns en hel del ”bör-krav” som inte har hanterats 
som förväntats 

- Går det att få en tydligare specifikation på detta 
- Det behövs en tydlig avstämning mellan våra kommuner. Hur ska en ev 

utvecklingspott se ut och hanteras? 
- Den enskilda kommunen behöver komma igång först innan man tittar 

vidare på de regionala funktionerna 
 
För att komma vidare i uppdraget ser man ett behov av ett extramöte där 
även projektledare i kommunerna deltar.  
 
GR samordnar och kallar till sådant möte inom 2 veckor.  
 
Bilder bifogas 
 

• Samverkansavtal, uppdatering 
Några kommuners avtal saknas än. 1 mars är sista datum för detta.  
Arbetsgruppen har inte haft något mer möte sedan senaste uppdatering. 
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• Framtida rekrytering av gemensamma yrkesutbildningar 

Punkten bordlades. 
 

• Vuxenutbildningsnätverkets höstkonferens – uppstart 
Diskuterades kring upplägg för nätverkets höstkonferens- 24.  
Man ser att det finns många stora och viktiga frågor som kommer att påverka 
arbetet med 
de gemensamma yrkesutbildningarna inom en snar framtid.  
Medverkan av verksamhetschefer på del av konferensen, som -23, också var 
intressant. 
För att det ska fungera på ett bra sätt behöver konferensen förläggas inom 
närområdet.  
Fråga om möjlighet att flytta, idag, befintligt datum uppdrogs till AU att se 
över.  
 
Exempel på frågor att ta upp på konferensen: 
- Yrkesvuxutredningen 
- Budgeten 
- Samverkansavtalet 
- Ny ekonomisk modell 
- Edlevo 
- Framtida rekrytering 
- Utbildningskvalité 
- Anställningsbarhet 

 
Arbetsutskottet får uppdraget att titta vidare på upplägg och lokalisering.  

5. Ventilen 
 
• Dialogkonferens 14 mars 

Påminnelse om att anmäla sig till Skolverkets Dialogkonferens 14 mars.  
Konferensen kommer att genomföras via Teams. 
 

 
Antecknat av: 
Linda Andersson 
Göteborgsregionen 
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